
 

 

IZVJEŠTAJ O RADU ETIČKOG POVJERENSTVA 

ZA VREMENSKI PERIOD OD 01.10.2013. DO 15.02.2014. GODINE 

 

 Etičko povjerenstvo je u ovom periodu radilo u neizmijenjenom sastavu, Petra 

Debeljak i Monika Grgić - članice Povjerenstva i Ksenija Romih – predsjednica 

Povjerenstva. 

 U vremenskom periodu od 01.10.2013. - 15.02.2014. Etičko povjerenstvo se bavilo 

Zahtjevima za oslobađanje od plaćanja članarine kojih je u Komoru stiglo 147. Obrađeno je 

116 zahtjeva. Tih 116 zahtjeva odnosi se na donesene odluke o oslobađanju od plaćanja 

članarine (po raznim osnovama) ili preinake odluka iz razloga što su se članice zaposlile ili 

prekinule bolovanje odnosno rodiljni/roditeljski dopust i vratile se na posao. Niti jedan jedini 

zahtjev nije odbijen. 31 zahtjev je u fazi rješavanja budući se čeka da članice dostave 

kompletnu dokumentaciju. Svi zahtjevi koji su stigli u Komoru i kojima su bile priloženi svi 

potrebni dokumenti su riješeni i sa zadovoljstvom mogu reći da je Etičko Povjerenstvo 

postalo izuzetno ažurno u svom radu. 

 Kao što i sami možete zaključiti u Komoru više ne stižu neosnovani zahtjevi, ali i 

dalje stiže veliki broj nepotpunih zahtjeva odnosno zahtjeva kojima nisu priloženi dokumenti 

o statusu članice. Stoga Vas još jednom molim da upozorite članice svog Područnog vijeća da 

su uz Zahtjev za oslobođenje od plaćanja članarine dužne dostaviti i dokaze o svom statusu. 

 Željela bi naglasiti da se povećava broj članica koje dostavljaju Komori Zahtjeve za 

oslobađanje od plaćanja članarine u roku, a što znači da su članice sve više i više upoznate sa 

svojim pravima i obvezama.   

 Etičko povjerenstvo je u prednje navedenom vremenskom periodu pozvalo ukupno 9 

članica za plaćanje zaostataka dužne članarine (budući se radilo o neplaćanju članarine 

kraćem od 2 mjeseca), te je Sudu Komore podnijelo ukupno 18 Zahtjeva za pokretanje 

disciplinskih postupaka zbog neplaćanja članarine.  

 Na dan 15.02.2014. godine 94 primalje oslobođeno je od plaćanja članarine. 

 Ponovo ukazujem na veliku pomoć i podršku svih naših tajnika i administratora. Bez 

njihova truda i „muke“ ove brojke bi bile puno drugačije. Vrijeme koje oni provedu uz 

telefone, razgovore, molbe, dogovore, konzultacije, sigurno ne bi imao, niti jedan volonter 

koji se u Komori bavi ovim poslom. Stoga im ponovo i opet zahvaljujem. 

 U ovom periodu Etičko povjerenstvo nije zaprimilo ni jednu prijavu protiv članica, što 

nas čini veoma sretnim i zadovoljnim. Nadamo se da će tako i ostati. Ali bi ponovno željeli 

ukazati na nužnost adekvatne i profesionalne komunikacije kako sa pacijenticama 

/klijenticama, tako i međusobno. 

 Zaključno, Etičko povjerenstvo je u periodu od osnutka prošlo veoma važan a i težak 

period. Od osnutka je odradilo jako bitne stavke za primaljsku struku, od donošenja Etičkog 

kodeks primalja pa do primjene odluke o oslobađanju od plaćanja članarina. Ponekad nam 



 

zaista nije bilo lako, ponekad smo i posustale od svega, ali je vodstvo Komore znalo i umjelo 

vratit nas na pravi put. Na tome im zahvaljujem. Također bih željela zahvaliti svim ljudima 

koji su sudjelovali u radu ovog povjerenstva, i svima onima koji su na bilo koji način podržali 

naš rad. Završavamo posao u ovom sastavu, a novim članicama Etičkog povjerenstva kao i 

svim novoizabranim članicama na ostalim funkcijama želim uspješan rad. 

 Još jednom zahvaljujem svima na suradnji, bila mi je izuzetna čast sudjelovati u 

samom osnivanju primaljske Komore. Bila mi je čast biti dio ljudi koji su pisali povijest 

primaljstva u našoj Hrvatskoj. 

Zahvaljujem.  

      

       Predsjednica Etičkog povjerenstva 

                                                                                        Ksenija Romih, primalja 
  

       

  
 


